READING GUIDE PLAN- TRADITIONAL CHINESE

出发吧,海洋号!

(Let's go, Ocean Explorer!)







This book tells the story of the Ocean Explorer, a red ship that sets sail on a grand adventure across the world's oceans. Along the journey, it encounters various marine creatures, witnesses the impact of human activity on the ocean, and explores beautiful coral reefs. The book emphasizes the importance of environmental conservation and the need to protect the ocean's treasures. Through stunning pop-up and engaging storytelling, readers are invited to join the Ocean Explorer in discovering the wonders of the sea and fostering a love for the marine world.

The important themes in this book are adventure and exploration, environmental conservation, marine life and biodiversity, the beauty of coral reefs, and fostering a love for the marine world.

海洋探險家 (hǎi yáng tàn xiǎn jiā) - Ocean Explorer [海厂牙*洋ー尤*探太马*險T-马*家ㄐ-丫] 環境保護 (huán jìng bǎo hù) - environmental conservation [環厂メ马*境ㄐ-L*保ㄅㄠ*護厂ㄨˇ] 珊瑚礁 (shān hú jiāo) - coral reef [珊戸马瑚厂ㄨˇ礁ㄐ-ㄠ] 海洋生物 (hǎi yáng shēng wù) - marine life [海厂牙*洋ー尤*生戸L物ㄨˇ] 冒險 (mào xiǎn) - adventure [冒ㄇㄠˇ險T-ㄢˇ] 探索 (tàn suǒ) - exploration [探太马*索ムㄨㄛˇ] 環保 (huán bǎo) - environmental protection [環厂ㄨㄢˇ保ㄅㄠˇ]

questions

What did you learn about the ocean from the book? (This question encourages preschoolers to recall and share what

Follow-up

Why is it important to take care of the ocean and the animals that live there? (This question helps preschoolers understand the importance of protecting the ocean and its creatures.)

they have learned about the ocean while reading the book.)

生態系統 (shēng tài xì tǒng) - ecosystem

[生アム態去男、系Tー、統去メム*]

What can we do to help the ocean and its animals?

(Encourage preschoolers to think of simple actions they can take to help the ocean such as keeping it clean)

出发吧,海洋号!

(Let's go, Ocean Explorer!)







這本書講述了海洋探險家的故事,一艘紅色的船啟程展開了一場橫越世界各大海洋的壯闊冒險。在旅程中,它遇到了各種海洋生物,見證了人類活動對海洋的影響,並探索了美麗的珊瑚礁。這本書強調了環境保護的重要性,以及保護海洋寶藏的必要性。通過精美的立體書和引人入勝的故事情節,讀者被邀請加入海洋探險家,一同探索海洋的奇妙之處,並培養對海洋世界的愛。

這本書的重要主題包括冒險和探索、環境保護、海洋生物 和生物多樣性、珊瑚礁的美麗,以及培養對海洋世界的 愛。 海洋探險家 (hǎi yáng tàn xiǎn jiā) - Ocean Explorer [海厂牙ˇ洋一尤´探太弓`險Tー弓ˇ家ㄐー丫] 環境保護 (huán jìng bǎo hù) - environmental conservation [環厂メ弓´境ㄐーㄥˋ保ㄅㄠˇ護厂ㄨˇ] 珊瑚礁 (shān hú jiāo) - coral reef [珊戸马瑚厂ㄨˇ礁ㄐーㄠ] 海洋生物 (hǎi yáng shēng wù) - marine life [海厂牙ˇ洋一尤´生戸L物ㄨˇ] 冒險 (mào xiǎn) - adventure [冒口幺`險Tー弓ˇ]

探索 (tàn suǒ) - exploration

[探太马`索ムメモ´]

環保 (huán bǎo) - environmental protection

[環厂 X 马'保 与 幺]

生態系統 (shēng tài xì tǒng) - ecosystem

[生アム態士男、系Tー、統士メム*]

Follow-up questions

- → 從這本書中,你學到了關於海洋的什麼知識? (這個問題鼓勵學齡前兒童回憶並分享他們在閱讀這本書時學到的有關海洋的知識。)
- 為什麼保護海洋和那些生活在其中的動物很重要? (這個問題幫助學齡前兒童理解保護海洋及其生物 的重要性。)
- 我們可以做些什麼來幫助海洋和它的生物? (鼓勵 學齡前兒童考慮一些簡單的行動,例如保持海洋清 潔。)